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Protokół Nr XXVI/2021 

z przebiegu obrad XXVI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 02 września 2021 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1415 i zakończyła się o godz.1500 

 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności, 

(nieobecny: R.Ziętek).  

W sesji uczestniczył: 

1) Artur Terlecki – Wójt Gminy, 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXVI sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie  

w niżej podanym brzmieniu (Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok 

szkolny 2021/2022. 

6. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 002846F kategorii drogi 

gminnej. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki ewidencyjnej 

nr 76/4 z obrębu Baczyna, gmina Lubiszyn. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji. 

9. Projekt uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości środków do dyspozycji sołectw. 

11. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2021r - FB-1.  

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2034. 

13. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXIV sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 
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Do punktu 4 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXV sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 

w gminie na rok szkolny 2021/2022. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/221/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi gminnej nr 

002846F kategorii drogi gminnej. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/222/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

działki ewidencyjnej nr 76/4 z obrębu Baczyna, gmina Lubiszyn. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/223/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „przeciwny”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXVI/224/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/225/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 
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Do punktu 10 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości środków do 

dyspozycji sołectw. 

 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXVI/226/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały budżetowej na 2021r - FB-1.  

 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXVI/227/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 – 2034. 

 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXVI/228/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres 15.07.2021r. (sesja XXV) – 

01.09.2021r. (sesja XXVI): 

04.08.2021r. – Spotkanie z p. Magdaleną Pędziwiatr Starostą Powiatu Gorzowskiego 

poświęcone omówieniu sytuacji drogowej na terenie gminie Lubiszyn. 

04.08.2021r. – Spotkanie z przedstawicielem inwestora zainteresowanego budową osiedla 

domów jednorodzinnych na terenie gminy. 

05.08.2021r. – Wizyta w przedsiębiorstwie Wody Polskie - Zarząd Zlewni w Szczecinie 

poświęcona uzyskaniu pozwolenia wodnoprawnego na włączenie wód opadowych  

z projektowanej ul. Myśliborskiej w Lubiszynie. 

06.08.2021r. – Wizyta w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze, udział w spotkaniu 

dotyczącym planowanej sieci szlaków rowerowych na terenie województwa.  

06.08.2021r. – Spotkanie z Marszałkiem Województwa Lubuskiego p. Marcinem Jabłońskim, 

dotyczące przekazania drogi gminnej (stara droga S3) i zaliczenia jej do kategorii dróg 

wojewódzkich. 

06.08.2021r. – Wizyta w departamencie Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w Zielonej 

Górze i podpisanie umowy na dofinansowanie budowy sali wiejskiej w Marwicach. 
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09.08.2021r. – Wizyta w przedsiębiorstwie Wody Polskie - Zarząd Zlewni w Szczecinie 

poświęcona uzyskaniu pozwolenia wodnoprawnego na włączenie wód opadowych z 

projektowanej ul. Myśliborskiej w Lubiszynie. 

10.08.2021r. – Wizyta w Bibliotece Gminnej w Krzeszycach, gdzie wystawiano prace 

członków Klubu Seniorów w Baczynie. 

11.08.2021r. – Spotkanie z projektantem przebudowy ul. Morwowej w Lubnie. 

13.08.2021r. – Spotkanie z p. Magdaleną Pędziwiatr Starostą Powiatu Gorzowskiego, 

dotyczące nieruchomości nad jez. Postnym przejętej przez Powiat Gorzowski. 

25.08.2021r. – Spotkanie w Lubuskim Urzędzie Marszałkowskim, dotyczące przekazania drogi 

gminnej (stara droga S3) i zaliczenia jej do kategorii dróg wojewódzkich. 

31.08.2021r. – Spotkanie Wójtów i Prezydenta Gorzowa Wlkp. z Zarządem ZCG MG 6, 

dotyczące wyłonienia wykonawcy odbioru odpadów na terenie ZCG MG 6 w kolejnych latach. 

01.09.2021r. – Udział w połączonym posiedzeniu Komisji Rady Gminy Lubiszyn. 

G.Skorupska – 31.08.2021r. – Spotkanie Wójtów i Prezydenta Gorzowa Wlkp. z Zarządem 

ZCG MG 6, dotyczące wyłonienia wykonawcy odbioru odpadów na terenie ZCG MG 6 w 

kolejnych latach. Jakie sprawy były tam omawiane? 

A.Terlecki – Obecna umowa na odbiór odpadów obowiązuje do końca roku i ZCG MG-6 

przystąpił do wyłonienia wykonawców, którzy będą obsługiwali związek w [przyszłych latach. 

Otrzymali już oferty i to spotkanie dotyczyło właśnie omówienia tych ofert. ZCG MG-6 w tej 

chwili sprawdza, czy oferty spełniają wszystkie kryteria formalne i zostały złożone zgodnie z 

wymogami i będzie przystępował do rozstrzygnięcia przetargu, bo środki zaplanowane na to 

zadanie pozwolą związkowi na wyłonienie wykonawców. Wszystko wskazuje na to, że na razie 

kolejnej podwyżki nie będzie. Będzie to uzależnione od tego jak wiele będzie odpadów w 

kolejnych latach. W tej chwili wykonawcy obsługujący związek rozliczają się na podstawie 

liczby ton wywożonych odpadów. Więc jeżeli liczba odpadów wzrasta to wzrastają koszty ich 

wywozu a to nastąpiło w roku poprzednim i bieżącym, bo jak Państwo wiecie pandemia 

spowodowała, że ludzie zostali w domach i o wiele więcej tych odpadów było, co doprowadziło 

do zwiększenia kosztów i wyższych faktur i w pewnym momencie trzeba było stawkę podnieść. 

Na tą chwile wyłaniamy nowego wykonawcę, który będzie obsługiwał związek od 01.01.2022r. 

i nic nie wskazuje na to, że będą konieczne podwyżki cen. 

M.Kwiatkowski – Proszę o kilka zdań na temat spotkania z Panią Starostą w sprawie przejęcia 

nieruchomości nad jeziorem Postnym. Patrzę na to przez pryzmat wielu lat i rzeczy, które się 

tam działy, niekoniecznie pozytywne. 

A.Terlecki – Na tą chwile sytuacja jest taka, że Powiat Gorzowski przejął nieruchomości nad 

jeziorem Postnym, działki wraz z budynkami i stał się ich właścicielem. To spotkanie dotyczyło 

tego, że poprzedni właściciele byli zadłużeni wobec Gminy Lubiszyn, gdyż nie płacili 

podatków i opłat. Gmina Lubiszyn wystąpiła o wpisanie zabezpieczenia w hipotece tych 

nieruchomości abyśmy mieli gwarancję spłaty zobowiązań. I teraz Powiat wchodząc w rolę 

właściciela przejął również te zobowiązania ciążące na poprzednich właścicielach, więc będzie 

musiał spłacić zadłużenie wobec gminy i tego dotyczyło to spotkanie. Wierzę, że gospodarz w 

postaci powiatu zadba o ten teren i nieprawidłowości, o których Pan wspomniał już nie będą 

miały miejsca. 
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G.Skorupska – 11.08.2021r. Spotkanie z projektantem przebudowy ul. Morwowej w Lubnie. 

Chciałabym więcej wiedzieć na ten temat. 

A.Terlecki – Gmina od wielu lat realizuje program modernizacji dróg gminnych i kolejna drogą 

o realizację której chcielibyśmy się starać jest właśnie ulica Morwowa w Lubnie. Wśród wielu 

różnych dokumentacji została stworzona dokumentacja na tą drogę i gmina złożyła wniosek na 

jej dofinansowanie. I to było spotkanie dotyczące ostatnich szczegółów i domówienia zasad 

współpracy ze strony projektanta tak żebyśmy do 25 sierpnia mogli złożyć wniosek do 

Wojewody, bo taki był termin. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami za okres 

15.07.2021r. (sesja XXV) – 01.09.2021r. (sesja XXVI): 

30.07.2021r. – spotkanie z seniorami z Lubiszyna w sprawie uruchomienia gabinetu 

stomatologicznego i usług rehabilitacyjnych, 

15.08.2021r. – udział w obchodach 101 rocznicy wojny roku 1920. Wspólnie z Panem Wójtem 

złożyliśmy wiązanki pod obeliskami w Lubnie, Gajewie i w Lubiszynie. Dziękuję Panu 

Sołtysowi za zorganizowanie w tym dniu spotkania dla mieszkańców i uczestników obchodów 

tego święta. 

22.08.2021r. – udział w Festynie zorganizowanym przez Stowarzyszenie „Szansa” i 

Baczyńskie Szarlotki na placu rekreacyjnym przy blokach w Baczynie. 

W poprzednim tygodniu objechałem drogi gminne w Tarnowie, Lubiszynie i Brzeźnie. Uwagi 

przekażę w najbliższym czasie Panu Wójtowi. 

W między czasie załatwiałem sprawy administracyjne dotyczące pracy rady gminy. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

S.Andrzejewski przekazał wnioski do budżetu gminy na 2022 rok: 
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S.Andrzejewski – Panie Wójcie, jakiś czas temu dzwoniła do mnie pani z RIT-u odnośnie 

wskazania 2 lamp, bo coś tam miało być dowieszone i cisza. A rozmawiałem z kolegą, który 

złożył pismo, dostał odpowiedź i pan z ENEA już był i wskazał miejsca, gdzie mają być 

dowieszone te 2 lampy. Czy miało być jakieś pismo w tej sprawie? 

A.Terlecki – Pismo w tej sprawie nie było konieczne. Jak pamiętacie kilka tygodni temu 

spotkaliśmy się z przedstawicielem ENEA i wtedy padły deklaracje z ich strony. Poprosili 

żeby w każdym sołectwie wskazać 2 punkty, gdzie jest potrzeba dowieszenia lamp. Te 

potrzeby zebraliśmy od Państwa i zostały wysłane do ENEA i teraz ENEA ma się do tego 

ustosunkować. Więc jeżeli Pan to zgłosił to wszystko jest na dobrej drodze. 

S.Andrzejewski – Czy zostały zmienione ramy czasowe załączania się oświetlenia, bo godz. 

21.00 a w Ściechowie pali się częściowo, ale już jest naprawdę ciemno. Czy będą jakieś 

zmiany? 

A.Terlecki – W tej chwili nie odpowiem, bo to jest rzecz, która odbywa się cyklicznie i nie 

wiem, czy to zostało zgłoszone i na jakim jest etapie. Natomiast tak jak zwykle w okresie 

letnim lampy świecą krócej, w okresie zimowym świecą nieco dłużej, ale to wymaga 

przestawienia, bo to nie są czujniki zmierzchowe. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

Przewodniczący Rady Gminy wraz z Panem Wójtem złożyli podziękowania Pani Grażynie 

Skorupskiej za wielki wkład w integrację społeczności lokalnej, za rozbudzanie aktywności 

wśród dzieci i młodzieży, za współpracę z organizacjami społecznymi działającymi na terenie 

Gminy Lubiszyn oraz bardzo dużą i efektywną inicjatywę własną i życzyli wytrwałości i 

dalszych sukcesów w pracy społecznej. 

M.Miszkiewicz – Składaliśmy wniosek na projekt dot. dodatkowych zajęć w przedszkolach. 

Czy udało się pozyskać jakieś dodatkowe środki? 

A.Terlecki – Gmina złożyła 2 wnioski i niestety jeden z nich nie uzyskał dofinansowania. 

Składaliśmy odwołanie, ale ono nie zostało uznane. Natomiast dostaliśmy dofinansowanie do 

zajęć pozalekcyjnych organizowanych w szkołach. Oczywiście sprawdzimy to i szczegółowo 

poinformujemy. 

R.Herian – Walczyliśmy o ciszę nad jeziorem Marwicko a Powiat załatwił sprawę. 

A.Terlecki – To tylko tak wygląda, że to była prosta sprawa, ale Państwo widzicie tylko efekt 

finalny. Zabiegi dotyczące ograniczenia pływania skuterów na tym jeziorze trwały od 4 lat. 

Wtedy wprowadziliśmy nasz zakaz, później zbudowaliśmy infrastrukturę. W między czasie 

środowisko motorowodniaków odwołało się od naszej uchwały do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. WSA przyznał im rację. Od tego wyroku gmina się odwołała do NSA. 

Tam nasza uchwała została uchylona, więc był krótki okres, kiedy przestała obowiązywać. 

Jedynym skutecznym sposobem na to żeby ograniczyć możliwość pływania sprzętem 

motorowodnym na jeziorze było uchwalenie strefy ciszy. Takim organem, który strefę ciszy 

uchwala jest powiat. Przy czym taka uchwała musi być poprzedzona konsultacjami, badaniem 

głośności. To wszystko w między czasie zostało zrobione, zebrano szereg opinii i dopiero 
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Powiat Gorzowski podjął uchwałę, która obowiązuje i w tej chwili jezioro Marwicko objęte 

jest strefą ciszy i pływanie sprzętem motorowodnym z silnikiem spalinowym jest zakazane. 

Do punktu 17 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XXVI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

   Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciech Krzysztof Zwieruho 

 


